
Zápis z jednání školské komise dne 14. října 2013 

 

Přítomni: Mgr. Martina Běťáková, Mgr. Bc. Irena Vejsadová, Petr Hojer, Mgr. Martina Jedličková 

Host: Ing. Bc. Ondřej Kracman 

 

Program:  

1. Výtěžek z Pohádkového lesa a jeho rozdělení 

2. Dopravní značení u Zelené školy 

3. Materiální požadavky školy a školky 

4. Informační značení budov škol v obci 

5. Projekty a granty 

6. „Nízkoprahový klub“ – volnočasové aktivity pro starší děti  

 

1. Výtěžek z Pohádkového lesa a jeho rozdělení 

Letošní výtěžek z opět úspěšného Pohádkového lesa, který spolupořádala ZŠ a MŠ Psáry, je 23 700 Kč. 

Organizátory a vedením obce bylo dohodnuto, že veškerý výtěžek, který je dle tradice věnován škole, 

bude v letošním roce využit na nákup sportovního zařízení pro dvě budovy školy, a to konkrétně – 

Zelená škola  - set velká trampolína 457cm, Žlutá škola – set střední trampolína 366cm. Ze zbytku 

finanční alokace by byla ideálně vytvořena lezecká stěna s úchyty na betonové zdi podél školního 

hřiště. Realizací byla pověřena ředitelka školy a Mgr. Martina Běťáková.  

Celý výtěžek z Noční stezky odvahy, který činí 3700 Kč, bude věnován MC Pohádka Jesenice, které je 

tradičně spolupořadatelem a organizátorem některých dětských akcí v Psárech a Dolních Jirčanech.  

2. Dopravní značení u Zelené školy 

Školská komise naléhavě žádá radu obce a vedení obce, aby bylo zahájeno jednání k dodání 

upozorňujícího dopravního značení u komunikace v těsné blízkosti Zelené školy.  

Zelená škola jako objekt školy je známá pouze těm, kteří do budovy vodí své děti, nicméně na přilehlé 

komunikaci není žádné upozornění na zvýšený pohyb dětí v této lokalitě.  

Řešením by mohl být zpomalovací práh na komunikaci, výstražné značení či dopravní značka „Pozor 

děti“. Žádáme o vyřešení této situace v co nejkratší době vzhledem k blížícímu se zimnímu období a 

tudíž období snížené viditelnosti během ranních a odpoledních hodin a zhoršené sjízdnosti 

komunikací.  



3. Materiální požadavky školy a školky 

Dle požadavků pí. učitelky Martiny Šmerglové bylo dohodnuto dodání malé příruční popelnice na 

zahradu školky (zajistí M. Jedličková). Opět na základě požadavků M. Šmerglové a na základě zjištění 

České školní inspekce byl školskou komisí vytvořen místní projekt „Knížka do školky“, zaměřený na 

podporu čtenářské gramotnosti a rozšíření knižního fondu v jednotlivých třídách MŠ. Kontaktní 

osobou pro tento projekt byla určena paní učitelka M. Šmerglová, výzva bude umístěna na webové 

stránky školy a obce (zpracování výzvy – M. Jedličková) 

Byl zmíněn požadavek na výstavbu plotu u budovy školky – řešeno na jednání zástupců MŠ s vedením 

obce.  

Paní M. Šmerglové bylo sděleno doporučení na zpracované materiály EVVO vzniklé z projektů OP VK  

- www.rezekvitek.cz 

Dále byla škole a školce nabídnuta možnost využití obrazů a kulis z Pohádkového lesa, které jsou stále 

umístěny ve skladovací místnosti obecního úřadu, pro potřeby školy a školky. Vyzvednutí kulis dle 

vlastního výběru zajistí M. Šmerglová.  

4. Informační značení budov škol v obci 

Dle zápisu z jednání minulé školské rady (květen 2013) byla znovu vznesena žádost na orientační 

značení jednotlivých školních budov v obci a značení bezpečného přístupu k nim. Školská komise se 

na svém říjnovém zasedání dohodla, že orientační značení budov škol včetně značení bezpečné cesty 

k nim bude zadáno Ing. Bc. Ondřeji Kracmanovi v rámci úkolu „Bezpečná cesta do školy“, který si 

stanovila sama školská komise. Orientační cedule a značky budou vytvořeny dětmi v rámci 

přírodovědného kroužku po konzultaci možnosti značení s vedením obce.  

Zpracováním úkolu byl pověřen Ing. Bc. Ondřej Kracman, za kontrolu realizace zodpovídá ředitelka 

školy a Mgr. Martina Jedličková.  

5. Projekty a granty 

ZŠ Psáry byla nabídnuta účast v projektu Akademie věd „Otevřená  věda II“, po konzultaci s pedagogy 

byla tato nabídka odmítnuta s tím, že aktivity v projektu nejsou využitelné pro I. stupeň školy.  

Komisí byla diskutována možnost zapojení MŠ Psáry do připravované výzvy OP VK zaměřené na 

polytechnické vzdělávání pedagogických pracovníků MŠ. Komise se dohodla na postupu, že pokud 

bude zpracován projekt, kde cílovou skupinou budou učitelky MŠ Psáry, bude účast na projektu 

interně projednána s pedagogickým sborem a vedením školy a školky. 

6. „Nízkoprahový klub“ – volnočasové aktivity pro starší děti  

Školská komise byla seznámena s návrhem volnočasového centra Ing. Bc. Ondřeje Kracmana. 

S návrhem byl vysloven souhlas, záměr byl jednohlasně podpořen. Ing. Bc. Kracman byl pověřen 

prezentací svého projektu vedení obce.   

 

Dne 14.10.2013                                                                                  Zapsala: Martina Jedličková 

http://www.rezekvitek.cz/

